
Tjörns Handbollsklubb

Verksamhetsberättelse Säsongen 2020-2021

Styrelse

Ordförande
Erik Kihlqvist

Vice ordförande
Per Lygnholm

Sekreterare, Funktionärsansvarig
Svante Welin

Kassör
Eleonore Höglund

Utbildningsansvarig
Linda Cassel

Ungdomsledaransvarig
Johanna Hammar

Valberedning

Sara Andersson (Ordförande)
Fredrik Andersson (Vice ordförande)
Julia Strömberg (ledamot)

Revisorer

Patrik Gustavsson
Tomas Strömberg (suppleant)

Verksamheten

Årets verksamhet har påverkats kraftigt av pandemin och större delen av seriespelet har fått ställas
in. Träningsverksamheten har däremot kunnat fortlöpa med endast mindre avbrott.

Det har varit 6 tränande lag. Förutom 5 ledare har det även funnits ett antal ungdomar i som
hjälptränare. I flera av lagen har också föräldrar assisterat och varit behjälpliga vid träningar.
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Arbetet med att strukturera upp styrelsearbetet har fortsatt också detta verksamhetsår. Mycket av
arbete har lagts på att stärka klubbens ekonomi. Bland annat har sponsoravtal träffats med Tjörns
Sparbank.

Det var dessvärre inte möjligt att genomföra en gemensam säsongsavslutning i juni. De olika lagen
fick hålla denna själva. F12/13 och F14 avslutade terminen vid Låka badplats.

Exempel på aktiviteter under året:

I augusti arrangerades ett miniläger med övernattning i Kroksdalshallen för F14 och 07-08 laget hade
ett miniläger med övernattning i Djupvik.

Den 25 mars hölls, en internmatch mellan F12/13 och F14 för att bibehålla kampandan i avsaknad av
det normala seriespelet.

Det planeras ett träningsläger under veckoslutet v18 för F14.

Medlemmar

Vi har varit 87 medlemmar mellan 6 och 15 år i tre tjejlag och två pojklag. De flesta bosatta på
nordöstra Tjörn.

Sponsring och samarbeten

Under året har avtal träffats med bl a Tjörns Sparbank.

Möten, kommunikation

Styrelsen har träffats vid 7 styrelsemöten, därutöver har arbetsgrupper träffats i t ex ledarmöten. De
flesta av dessa möten har i år fått äga rum på distans via Teams.

De olika lagen har också haft föräldramöten där spelare och ledare medverkat.

Vi kommunicerar internt via mail och mot medlemmar på “laget.se”. Det finns även en Facebook-sida.

Per Lygnholm och Erik Kihlqvist har representerat föreningen vid möten med kommunen. Särskilt
viktigt för de äldre lagens utveckling har frågan om användande av vax i Häggvallskolans idrottshall
varit.
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Utbildningar & värdegrundsarbete

Under året har Fredrik Andersson, Olle Wängborg och Cecilia Hakefjärden genomgått ledarutbildning.

Spelarna i lagen F14 och F12/13 har under hösten genomgått domarutbildning, steg 1.

I oktober hölls en uppskattad värdegrundskväll med utomstående ledare för F14 och F12/13.

Slutord

Även detta år har som sagt begränsats av Corona-epidemin och mycket har varit annorlunda och
aktiviteter har fått anpassas efter vad som varit möjligt. Förhoppningsvis kan nästa år bli mer normalt
och vi kan fortsätta arbetet med att locka nya medlemmar till befintliga lag och stärka ledartruppen.

Beslutet att delta i projekt Grundstenen ligger kvar och vi hoppas påbörja detta så snart situationen
medger.

Trots de svårigheter som varit har det just i dessa tider med t ex distansundervisning i skolan och
mycket stillasittande, märkts särskilt väl hur värdefullt det är med den fysiska aktivitet och
lagsammanhållning som handbollen ger. Vi är övertygade om att det är något våra ungdomar bär med
sig och kommer ha glädje av hela livet.

Våra ledare har gjort en beundransvärd insats för att hålla uppe intresset hos de aktiva och utveckla
samspelet i lagen.

Förhoppningsvis kan vi under nästa säsong åter få följa med och heja på våra ungdomar under
matcher och träningar!

Tjörn 2021 04 19

Styrelsen Tjörns HK

Erik Kihlqvist
Ordförande

3/3


